
Szarvas és Vidéke2007. szeptember 20. 5

Annak érdekében, hogy megmutassuk, az utak nem csak autózásra 
használhatók, „Legyen az utca az embereké” jelmondat jegyében, 
„a Vajda P. utca Szabadság út és Vasút utca közötti szakaszát, vala-
mint a Kossuth utca Vajda P. u. és Deák F. u. közötti szakaszát  08 
órától 16 óráig lezárjuk és átadjuk Szarvas Város lakosságának.

Programok
Helyszín Kossuth utca 19. sz. előtti útterület

10.00 Ünnepélyes megnyitó – Domokos László országgyűlési 
képviselő megnyitó beszédet mond, Babák Mihály pol-
gármester kerékpárral érkezik az ünnepségre, és köszön-
ti a résztvevőket, Földesi Zoltán országgyűlési képviselő 
köszönti a résztvevőket

10.15 MTTSZ Szabadidős és Lövészklub kerékpártúrát szervez 
a „Mobilitás” jegyében. Gyülekező 09.45 Vajda P. Kossu-
th u. sarok.

 Aszfaltrajz-verseny gyermekeknek
 Lakossági Fórum (Helyszín: Kossuth u. 19. tanácskozó 

terem) Téma: M44-es gyorsforgalmi út építése, városre-
habilitációs elképzelések

10.30 Táncház és tánctanítás
 A Szarvasi Balesetmegelőzési Bizottság szervezésében 

elméleti gyalogos és kerékpáros KRESZ vetélkedő (Hely-
szín: Kossuth u. 19. tanácskozó terem)

11.00 Extrém sportbemutató az Ifjúsági Kör Sportegyesület 
szervezésében

11.30 EBMAS Wing Tzun Kung Fu bemutató

12.00 A Szarvasi Balesetmegelőzési Bizottság szervezésében 
gyakorlati kerékpáros KRESZ és ügyességi vetélkedő

12.30 Süni Bábcsoport bábelőadása
13.00 Házilag készített, közlekedésre alkalmas járművek versenye
13.30 BLUE-GYM Aerobik és Szabadidősport Egyesület be-

mutatója
14.00 Babylon Tánccsoport Egyesület bemutatója
 Közlekedébiztonsági és balesetmegelőzési előadás (ely-

szín: Kossuth u. 19. tanácskozó terem)
14.30 Látványos, zenés karate bemutató a Szarvasi Harcmű-

vész és Küzdősport Egyesület szervezésében
15.00 A versenyek résztvevőinek értékelése és jutalmazása
16.00 Az útlezárás feloldása

Egész napos programok: „Miénk az utca!” Rajzpályázat eddig el-
készült alkotásainak kiállítása a Vajda Péter Művelődési Központ-
ban ☺ Bábkészítés ☺ Tessedik Sámuel Főiskola MVKFK Energia-
gazdálkodási és környezetvédelmi kviz ☺ A résztvevők részére Lo-
vashintó taxik állnak a rendelkezésre a nap folyamán ☺ A Környe-
zetvédelmi Felügyelőség zajterhelési és légszennyezettségi bemuta-
tót tart ☺ Közös aerobik a BLUE-GYM Aerobik és Szabadidősport 
Egyesülettel ☺ Balázs kerékpárszerviz ingyenes kerékpár-műszaki 
vizsgálatot végez mindkét műhelyében ☺ Hibrid autó bemutató a 
Honda Körös jóvoltából ☺ Utcazenészek ☺ Arcfestés

Támogatók: Szarvas Város Önkormányzata, Gallicoop Pulyka-
feldolgozó Zrt., Laktárius Kft., Szarvasi Vas-Fémipari Zrt., Pi-
oneer Hi-Bred Zrt., Rózsási Kft., Argomex Kft., Szarvasi Agrár 
Zrt., OTP Szarvasi Fiók, Tesco Global Zrt.

Autómentes Nap Szarvas – szeptember 22.

„Mondd el a véleményedet!” - Közvélemény-kutatás az Európai Mobilitási Hétről 
Az Európai Bizottság 2007. augusztus 30. és október 30. között egy on-line kérdőíves felmérést indított útjára. Minden európai pol-

gár véleményét várják a városában/településén rendezett Európai Mobilitási Hét kezdeményezésről. http://www.gkm.gov.hu/felada-
taink/kozlekedes/kornyved/mob_kut.html

Szarvasra békéscsabai prog-
ramjáról érkezett, és mint a be-
szélgetés elején kiderült, békés 
megyei kapcsolatai ifjúkorá-
ig nyúlnak vissza, most pedig 
a fejlesztési programokon ke-
resztül kötődik a Dél-alföldi 
régióhoz.

A politikus mesélt kicsit a 
családjáról. Múltjáról, munka-
helyeiről, azokról az időkről, 
mikor a Beszélő titkos összekö-

Szembe a papírformával
Magyar Bálintot látta vendégül a Deák Ferenc Liberális 
Klubban a múlt héten Kovács Mátyás és a nem túl nagy szám-
ban megjelent érdeklődő. Magyar Bálint, aki kétszer is volt 
már az oktatási tárca minisztere, most a Nemzeti Fejlesztési 
Tanács és Fejlesztéspolitikai Irányító Testület alelnöke, fej-
lesztéspolitikai államtitkár. A közelmúltban kérték fel a 
Magyar Megújuló Energiaszövetség tiszteletbeli elnökségére.

tője volt a nyomda és a szerkesz-
tőség között, az SZDSZ alapítá-
sáról és főleg a miniszteri évei-
ről, az akkori döntésekről, me-
lyek helyessége meglátása sze-
rint mára beigazolódott. 

Elmondta, hogy a fejlesztés-
politikai államtitkári poszt ki-
hívást, szellemi izgalmat jelent 
számára. Most azzal foglalkoz-
hat, ami leginkább szolgálja a 
fejlődést. Megvallotta, hogy ez 

a régió a szívéhez nőtt. Tudja, 
hogy ide nehéz eljutni, nehéz itt 
ipart telepíteni, de ő szeret úgy-
mond szembe menni a papír-
formával. – A rendszerváltás 
is elképzelhetetlennek tűnt an-
nak idején – mondta, most pe-
dig azon van, hogy minél több 
forrás érkezzen ebbe a régióba. 
– Megfelelő, értelmes, egymás-
sal összefüggő, összekapcsoló-
dó projektekhez – tette hozzá 
– melyeknek tovagyűrűző ha-
tása újabb fejlesztéseket gene-
rál. Példaként említette a Bé-
késcsabán létesítendő bioetanol 
üzemet, mely nem csak a me-
zőgazdasági termelőknek je-
lent majd biztos beszállítói po-
zíciókat, de új lehetőségeket te-
remtve kapcsolódhat az okta-
táshoz, kutatáshoz. A szarvasi 
Gallicoop tervezett bioenergia 
üzemét üdvözölve szólt az eh-
hez kapcsolódó államirányítási 
feladatokról. Az M44-es gyors-
forgalmi út építésével kapcso-
latos kérdésre azt válaszolta, 
hogy ez a beruházás egyszerű-
en nem megkerülhető.

A hosszúra nyúlt beszélgetés 
után egy kérdés érkezett az ál-
lamtitkárhoz, SZDSZ-es poli-
tikushoz, az egészségügyi el-
látó rendszer átalakításával 

kapcsolatban. A kérdező nem 
látja eléggé előkészítettnek az 
egészségügy reformját, nem 
látja a biztosítékát, hogy a kor-
mányzás hátralevő három éve 
meghozza a várt változásokat. 
Egy olyan szituációt, amely-
ben a biztosítók versengenek 
az ellátottak kegyeiért, javul az 
egészségügyi ellátás minősége 
és megszűnik a hálapénz intéz-
ménye. Magyar Bálint oktatási 
miniszteri tapasztalataival vi-
lágított rá a mostani döntésük 
okára. Az oktatásban tervezett 
reformokat az új kormány nem 
folytatta, az előző állapot hely-
reállítására törekedett. Ha nem 
teszik meg az egészségügy re-
formjához valamennyi szüksé-
ges lépést, akkor fennáll a ve-
szélye, hogy az esetleges kor-
mányváltás meghiusítja azt. 
Hozzátette, mint ahogy hajdan 
az oktatás, most az egészség-
ügy is egyszerre van tele hiá-
nyokkal és pazarlásokkal. A 
több biztosítós rendszerrel kap-
csolatban kifejtette, hogy ha hét 
kis OEP jön létre, az még nem 
szünteti meg a bürokráciát. A 
magántőke bevonására azért 
van szükség, hogy ne lehessen 
elherdálni a pénzt.

K.Zs.


